
Amandmanom HDZ-a dodatna sredstva za obnovu Vile Oršić 

 

29.12.2020. 

 

 

 

Predsjednik Gradskog odbora HDZ-a Grada Varaždina i saborski zastupnik Damir 

Habijan u utorak je uz dekanicu Fakulteta organizacije i informatike Ninu Begičević 

Ređep održao konferenciju za novinare na temu realizacije obnove fasade Vile Oršić. 

 

Na sjednici Gradskog vijeća Grada Varaždina održanoj 28. prosinca 2020. godine 

većinom glasova prihvaćen je Proračun za 2021. godinu, kao i amandman HDZ-a 

Grada Varaždina da se 600.000,00 kuna, umjesto za održavanje fontana, 

prenamijeni za obnovu fasade Vile Oršić koja će Fakultetu organizacije i informatike 

omogućiti dodatni prostor za aktivnosti fakulteta i održavanje nastave, sve do 

realizacije druge faze projekta sveučilišnog kampusa. 

 

Damir Habijan čestitao je vodstvu fakulteta na upornosti: „Čestitam dekanici 

Fakulteta organizacije i informatike Nini Begičević Ređep, Fakultetskom vijeću i 



stručnim službama na fakultetu koji se doslovno bore za dobrobit ovog fakultet. FOI u 

Varaždinu djeluje već desetljećima i ima ogromno značenje za ovaj grad.“ 

 

Naglasio je kako na Vilu Oršić gleda kao na prijelazno rješenje dok se napokon ne 

realizira faza II kampusa FOI. 

 

„Ovu vilu koja je, po meni, uz Vilu Bedeković, najreprezentativniji objekt u Varaždinu, 

napokon ćemo dovesti svrsi. Rekao bi da je u ovih 15, 20 godina, bilo previše lutanja 

što se tiče pronalaženja svrhe za ovaj objekt i ovu lokaciju. Napokon smo pronašli 

rješenje koje će joj udahnuti novi život“, rekao je Habijan. 

  

Vijećnici Gradskog vijeća Grada Varaždina na posljednjoj ovogodišnjoj sjednici 

prepoznali su važnost amandmana HDZ-a kojim će se ubrzati obnova Vile Oršić, a 

saborski zastupnik vjeruje da će pomoć stići i iz državnog proračuna. 

 

„Iznos od 600 tisuća kuna samo je dio sredstava, ostatak je za obnovu fasade 

iznašao Fakultet organizacije i informatike. Od Ministarstva znanosti i obrazovanja 

postoji obećanje da će se u proračunu za 2021. godinu realizirati dodatna sredstva 

za obnovu Vile Oršić u iznosu od 2.500.000,00 kuna za što čekam još i pisani 

odgovor. Žao mi je što od 2012. godine, kada je FOI i sam uložio svoja sredstva, 

tadašnja Vlada nije ispregovarala financijski okvir i osigurala izgradnju i financiranje 

studentskog kampusa iz EU fondova. Siguran sam da će u narednom razdoblju ova 

Vlada osigurati da se projekt kampusa realizira. Sve više trgovačkih društava kojima 

je ICT primarna djelatnost dolazi u grad Varaždin, a ovdje imamo veliki „rasadnik“ 

upravo takvog kadra“, istaknuo je Damir Habijan. 

 



 

 



 

 


